

## **Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb**

Datum: 2024-11-17

Plats: Mellevi

Tid: 18.30

Närvarande: Lisa, Michael, Therese, Amanda, Daniel, Tomas

### **§1. Mötets öppnande**

Lisa hälsade välkommen och öppnade mötet

### **§2. Godkännande av dagordning**

Övrig fråga utbildning – Gävle

Beteende hos barn - attityder

Rinken – spolning och nya rakor

### **Val av justerare**

Therese valdes att justera dagens protokoll

### **§3. Godkännande av föregående protokoll**

Hämt sen sist:

Amanda – sektionens ansvarig för fotboll

Fredrik Melander

Stina Skogäng svarade nej på ordförandefrågan och Hannes Öckeman hade annat att tänka på just nu.

Vi behöver bredda engagemanget för styrelsen som just nu är ganska "fotbollstung" förutom Johanna.

Nya sponsorskyltar i hallen åkte upp i hallen den 20/10.

**Förtydligande:** försäljningar ska lyftas i styrelsen innan de sker i sektionerna

Föregående protokoll lades till handlingarna

### **§4. Rapport från sektionerna**

Therese och Emma kör tisdagar och torsdagar, svårigheter att hitta ansvarig för aktiviteten.

**Fotboll** – Amanda (Fredrik) rapporterar från dag i Gävle om "Våra Ledare" - Positivt ledarskap och "Vår Förening" – Kvalitetsklubb (Bra verktyg presenterades för arbetet från dagen).

Dagen gav inspiration för att jobba vidare med frågan. Kommer att hållas i Dalarna nästa år och vi rekommenderar att föreningen skickar fler ledare då.

3 st ungdomar har gått till Fanna eftersom vi har avslutat vårt 9-mannalag, viktigt att medlemskap, licens och försäkringar måste lösas för dessa i och med att de redan är igång och tränar med dem men är medlemmar i Fjärdhundra.

Zombie-run arrangemanget var positivt och genomfördes med ca 200 deltagare och inbringade ca 21 000 kronor till föreningen.

12-15 ungdomar tränar regelbundet i badminton. Viktigt då att sektionen representeras i styrelsen.

## §5. Ekonomi

- Bokföringsrapporter – känns bra eftersom det är positivt i kassan. Känns bra och vi kan ge oss en klapp på axeln. Vi är en aktiv förening och gör allt det som vi har planerat. Vi är duktiga på arrangemang och kan ta betalt för det vi gör också. Vi ser att det är mycket värdefullt för föreningen att ha en kanslist eftersom vi får en bra struktur på föreningens administrativa struktur m.m
- Info kanslist – Idag är Josefine frånvarande

## §6. Föranmälda/Pågående frågor

**Årsmöte** 2025 i februari. (Vi har ingen ordförande på G just nu och det behöver aktualiseras.)

**Planeringsdag** 25 januari 2025. Vi har haft planeringsdag i januari tidigare och satt årshjulet för klubben.

**Rinken** är snart spolbar inför kommande säsong och kyla. Två nya skrapor behöver anskaffas för arbetet. Uttag för värmefläkt behöver monteras. Nyårsmatch planeras likt tidigare år. Blänkare om att vi behöver hjälp med att spola och skotta – kontaktperson Daniel. Swish-lapp för rinken behöver tas fram.

**Fotboll** Fundera inför nästa säsong om att se till att ha spelbara lag genom att fylla på från olika åldersgrupper. Jätteviktig fråga som måste hanteras tillsammans med alla fotbollsledare. Fundera också på att planera för gemensam dag för alla lag.

**Skidspår** – styrelsen tog beslut om att köpa in ny släde (ca 5 000,00) men nu funkar inte skotern OK. Man behöver vara fler som hanterar spårskötsel tillsammans med Markus om han kan fortsätta köra (Lisa kollar med Markus). Har vi ett par som kan hjälpas åt att köra så kan det funka. Lisa har markerat hos kommunen att vi har brister i utrustningen och kanske inte kan garantera funktion och spår enligt avtal.

**Idrott för alla** – Lisa ska skicka in redovisning och där kommer vi att få tillbaka ca 25 000,00 för utlägg som vi gjort.

## §7. Övriga frågor

Beteendeproblem i innebandyn aktualiseras – det är några som sticker ut och de är representanter för Fjärdhundra Sportklubb. Frågan behöver lyftas i klubben, det är ett lagspel – Lisa kontaktar Johanna och erbjuder sig att träffa laget i sporthallen måndag eller torsdag nästa vecka. Bra om styrelsen kan stötta lag och ledare i detta.

Tack Amanda för goda kladdmuffins (!) till fikat!


## §8. Nästa möte

19 januari 2025 kl. 18.30

Ordförande:

 Lisa Ekelvilt

Justerare:

 Tnesese Andersson